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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 12 augustus. 

Toch zomerklassen in Heusden-Zolder
De coronacrisis heeft het schooljaar 2019-2020 grondig verstoord. Na verschillende 
weken aanlooplessen kon maar een gedeelte van de kinderen begin juni weer naar 
school voor de eindsprint naar de grote vakantie. De andere kinderen bleven aan- 
gewezen op afstandsonderwijs.

Niet elke leerling heeft zich even vlot 
aangepast aan de nieuwe situatie. Het 
vraagt veel zelfdiscipline om zo nieuwe 
leerstof te verwerken. De omkadering 
thuis is niet voor elke leerling dezelfde. 
Niet elke ouder kan dezelfde kwaliteits-
volle ondersteuning bieden. Andere 
kinderen hebben geen toegang tot het 
internet en daardoor ook niet tot het 
afstandsonderwijs.

Leerachterstand door corona
“Dat Heusden-Zolder een hoge kinder- 
armoedegraad kent, stelt de problemen  
alleen maar scherper. Zomerklassen 
helpen om de opgelopen leerachterstand 
weg te werken. Het was vreemd dat de 
meerderheid geen plannen had om onze 
leerlingen extra te ondersteunen”, zegt 
raadslid Hans Zegers.

Zomerklassen als oplossing
Daarom vroeg Hans Zegers het gemeente- 
bestuur om, net als in andere gemeenten,  
een project rond zomerklassen uit te 
werken in de zomermaanden. In samen-
werking met het Rode Kruis en enkele 
vrijwilligers én dankzij belangrijke 
financiële steun van de Vlaamse Regering 
kwam er dan toch een initiatief voor onze 
leerlingen.

Bedankt vrijwilligers
De N-VA wil wie betrokken was bij de 
voorbereiding en de vrijwilligers die tijdens 
hun vakantie gingen les-
geven in de zomerklassen 
van harte bedanken voor 
hun inzet.

Hans Zegers  
Raadslid

Weg met geurhinder asfaltbedrijf (p. 3)N-VA wil een sterk relanceplan voor Heusden-Zolder (p. 2)

Beste inwoners

Het gemeentebestuur lanceerde een 
relanceplan dat maar een mager 
beestje is. De N-VA legde maar liefst 
zes amendementen neer om het 
relanceplan bij te sturen. Je leest er 
alles over in ons blad. 

Het relanceplan is nog niet volledig 
uitgerold maar we worden wel al 
geconfronteerd met de start van een 
tweede COVID-19-golf. In heel het 
land stijgen de cijfers. We stellen vast 
dat de Limburgse mijngemeenten, 
met Heusden-Zolder op kop, zwaar 
zijn getroffen.

Ondanks de zomervakantie wou 
de N-VA een extra gemeenteraad 
bijeenroepen om samen met de 
meerderheid de cijfers zo snel 
mogelijk correct te analyseren. De 
N-VA vindt het belangrijk dat het 
gemeentebestuur transparant is 
over zijn aanpak van de coronacrisis. 
Daarom vroegen onze raadsleden met 
aandrang om tenminste de leden van 
de gemeenteraad goed te informeren. 
Begin augustus kwam de vergadering 
uiteindelijk samen en kregen we de 
kans om mee na te denken over de 
maatregelen die we op korte termijn 
moeten nemen.

We roepen iedereen op om de regels 
te blijven respecteren. Alleen zo kun-
nen we die nieuwe coronagolf zo snel 
mogelijk indijken.

Steven Goris
Ondervoorzitter  
N-VA Heusden- 
Zolder

 Dankzij de vrijwilligers en de financiële steun van de Vlaamse 
Regering kwamen er zomerklassen voor onze leerlingen.
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N-VA wil een sterk relanceplan voor Heusden-Zolder
Raadslid Herwig Hermans vergeleek op de gemeenteraad van 25 juni de relanceplannen van Houthalen-Helchteren en  
Heusden-Zolder met elkaar. Het gaat over twee mijngemeenten die bijna even groot zijn. Kijk zelf even mee naar de grote  
verschillen.

Houthalen-Helchteren
(ca. 30.500 inwoners)

Heusden-Zolder
(ca. 33.900 inwoners)

Politieke samenwerking Meerderheid en oppositie werkten maanden 
samen.

De meerderheid stemde de N-VA-voorstellen 
weg en weigerde ieder overleg.

Hoeveel is de totale steun? Een totaalbedrag van 2,6 miljoen euro. 
Er is een duidelijk financieel overzicht en 
totaalbedrag.

Ongeveer 1 miljoen euro. Er is geen  
financieel overzicht, geen duidelijk  
totaalbedrag. Weinig cijfers.

Hoeveel subsidie krijgt de gemeente? Ongeveer 580.000 euro. Ongeveer 675.000 euro.

Hoeveel voorziet de gemeente zelf? Een goede 2 miljoen euro. Dat is 65 euro  
per inwoner!

Tussen 200.000 en 400.000 euro.  
Dat is 6 tot 12 euro per inwoner. 

Hoeveel voor armoedebestrijding? Meer dan 600.000 euro. 215.000 euro

Waardebonnen voor steun aan eigen handel 40 euro per gezin. 20 euro per gezin.

Budget voor laptops onderwijs 400.000 euro 30.000 euro

Reserve voor verdere crisis 350.000 euro Niets voorzien.

Voorraad beschermingsmiddelen  
(mondmaskers enz.)

50.000 euro Niets voorzien.

Hoeveel van de subsidies stort de gemeente 
door naar verenigingen?

Alle Vlaamse subsidies gaan effectief  
naar verenigingen door hun budget te  
verdubbelen.

Van 540.000 euro Vlaamse subsidies voor 
jeugd-, cultuur- en sportverenigingen houdt 
de gemeente ongeveer 240.000 euro achter 
door de verhoging van subsidies te beperken 
tot 50 procent.

Raadslid Herwig Hermans bracht zes voorstellen aan om het 
plan in Heusden-Zolder bij te sturen. De gemeente geeft een bon 
van 50 euro aan het personeel cadeau. Waarom dan geen zelfde 
gebaar voor verplegenden, thuisverplegers en triagevrijwilligers? 
En waarom krijgen kinderen in armoede dan maar 25 euro? Als 
belastingen op ondernemers in Houthalen-Helchteren voor een 
volledig jaar wegvallen, moet dat toch ook voor onze handelaars 
mogelijk zijn? En mogen verenigingen alstublieft ook de centen 
volledig ontvangen die Vlaanderen voor hen reserveerde? Helaas 
stemde de meerderheid onze voorstellen weg.

Voor een sterker relanceplan
“Heusden-Zolder behoort nog altijd tot Limburgse top 3 voor 
kinderarmoede. Houthalen-Helchteren kon de kansarmoede de 
afgelopen 10 jaar wél bijna halveren. Het gaat over twee mijn- 
gemeenten die verder gelijkaardig zijn. Nu de tweede coronagolf 
een feit is, leggen we opnieuw voorstellen voor een sterker relance-
plan op tafel”, besluit Hermans.

 Herwig Hermans
Raadslid

 Het relanceplan van de meerderheid is 
een enorme gemiste kans.
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Het dossier van de omgevingsvergunning van Asfalt Productie Limburg (APL) is een complex dossier. Als gewezen 
schepen en provincieraadslid heeft Ann Leyssens het dossier in naam van de N-VA-fractie meermaals aangekaart op de 
provincieraad en de gemeenteraad. Daarbij stond de bezorgdheid van de buurtbewoners over de geurhinder centraal.

Ondanks honderden klachten en een negatief advies van de 
gemeente schoof de deputatie van de provincie de hete aard-
appel telkens door naar de bevoegde minister. Het asfalt- 
bedrijf heeft op 22 maart 2019 een omgevingsvergunning van 
onbepaalde duur gekregen van toenmalig Vlaams minister 
Koen Van den Heuvel (CD&V) voor het verder exploiteren van 
een asfaltcentrale. Voorwaarde was een vernieuwde installatie. 
Onmiddellijk na de ingebruikname van de nieuwe installatie 
moeten metingen aan de schouw plaatsvinden.

Minder geurhinder?
Tijdens de winterstop 2020-2021 moet de huidige oven 
vervangen worden door een nieuwe paralleltrommel op basis 
van indirecte verwarming. Daarbij komt het materiaal niet 
meer rechtstreeks in contact met de vlam. Daardoor zou er 
minder geurhinder moeten zijn.

De snuffeleenheden zijn al van 12 naar 5 eenheden per vier-
kante meter gebracht, maar er is geen gevolg gegeven aan  
de vraag van de milieudienst om de uitstoot van vluchtige 
organische stoffen te onderzoeken. Daarvoor zouden geen 
normen bestaan.

Protest werpt vruchten af
Ondertussen heeft de Raad voor Vergunningsbetwistingen 
de omgevingsvergunning van APL vernietigd. De N-VA is blij 
dat ons aanhoudend protest eindelijk zijn vruchten afwerpt. 
We zijn ervan overtuigd dat Vlaams minister  
van Omgeving Zuhal Demir bij het herbekijken  
van de vergunning de juiste beslissing neemt.

Ann Leyssens 
Raadslid

Opvolging in de gemeenteraad verzekerd
In het vorige blad namen we afscheid van Simonne Janssens-Vanoppen. Na een politieke carrière van 38 jaar gaat ze nu genieten van 
de rust. Maar geen nood. We vonden in Ria Feyen de ideale opvolger om ons voortaan in de gemeenteraad te vertegenwoordigen.

Ria is geboren in 1959 en woont al heel haar leven in Berkenbos. Ze is bijna 40 jaar gehuwd met Eddy Hermans en de trotse mama 
van twee lieve dochters, Lindsay en Jessy. Helemaal nieuw is Ria niet in de gemeenteraad, want in 2012 geraakte ze als elfde op de lijst 
verkozen voor de gemeenteraad.

Eerlijk en trouw
“Ik ben fier om Simonne op te volgen en zal mijn best doen om jullie minstens even goed te vertegenwoordigen 
in de gemeenteraad”, zeg Ria. “Als ik me ergens voor inzet, dan hou ik me daaraan. Eerlijkheid en trouw vind ik 
heel belangrijk. Ook al zijn die in de politiek soms moeilijk te vinden. Ik hou niet van politieke spelletjes en van 
mij mag je altijd verwachten dat ik jullie oprecht vertegenwoordig in de gemeenteraad.”

Weg met geurhinder 
asfaltbedrijf

Ria Feyen
Raadslid

 Ondanks honderden klachten en een negatief advies van 
de gemeente schoof het provinciebestuur de hete aardappel 
telkens door naar de bevoegde minister.
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Op ontdekkingstocht in Vlaanderen
Deze zomer wordt er eentje in eigen land. Geniet zonder zorgen en in 
alle veiligheid van al het moois dat Vlaanderen te bieden heeft. 

Fan van ons rijk Vlaams erfgoed? 
Surf naar openmonumenten.be/erfgoedezomer, koop een 
Open Monumentenkaart en beleef een erfgoede zomer.

Of ga zorgeloos op zwier met de YouFlanders-app. 
Surf naar youflanders.be of scan de QR-code. Dan ziet u in één oogopslag 
waar het rustig en dus veilig is.

Kom uit uw kot en ga op reis in Vlaanderen Vakantieland.

Beleef een erfgoede 
zomer in Vlaanderen.

Ga zorgeloos op 
zwier in Vlaanderen 
Vakantieland met de 
YouFlanders-app.

Zuhal Demir
Vlaams minister van Toerisme

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Erfgoed


